
OŠ JANKA KERSNIKA BRDO        Osnutek 

Brdo 5, 1225 Lukovica  

 

Zapisnik 1. seje Sveta staršev OŠ Janka Kersnika Brdo v šolskem letu 2023/24 

Seja je bila v torek 26. 9. 2023  ob 17.30 na zgornjem hodniku šole.  

 

Prisotni predstavniki staršev šole: 1.b Doris Hojnik, 2.a Teja Prašnikar, 2.b Lidija Wein, 3.a Tina 

Hajdinjak, 3.b Simon Meglič, 4.b Lara Sterle, 5.a Miha Cerar, 5.b Maja Klopčič, 6.b Anita Rokavec, 7.a 

Blaž Češka, 7.b Monika Juvan, 7.c Mateja Berčan, 8.a Polonca Žabota, 8.b Alenka Kropivšek, 8.c Anton 

Meden, 9.a Pascal Novak, 9.b Brigita Šum Razpotnik, 9.c Maja Strehar. 

 

Prisotni predstavniki podružnične šole Krašnja: 2.c Barbara Brcar, 3.c Tjaša Mežnar, 4.c Danijel Tomić.  

Prisotni predstavniki podružnične šole Blagovica: 1.d Špela Brvar, 3.d Špela Suša, 4.d Anja Pestotnik, 

5.d Katja Pustotnik. 

Predstavniki staršev vrtca: Metuljčki – Marko Jalšovec, Palčki – Karmen Korošec Zadnikar, Polžki – 

Matic Berlec, Zajčki – Blaž Nakrst, Polhki – Dragan Geja Tina, Lisičke – Maja Kovačič, Čebelice – Deborah 

Chersicola, Veveričke – Katja Osolnik, Miške – Kotnik Neža, Zvezdice – Urška Vrankar Dežman, 

Medvedki – Ana Čop Gerčar, Lunice – Lina Jakolin Mulej, Ježki – Maja Grošelj, Pikapolonice – Anja 

Melanšek.  

 

Opravičili so se: 1.c Dursuma Pajić, 2.d Simona Burkeljca, 4.a Božena Kovalevska Cerar, 6.a Katja 

Savernik, Sovice – Marina Bucha, Kresničke – Tjaša Goršek. 

 

Prisotni predstavniki šole: ravnateljica dr. Anja Podlesnik Fetih, pomočnica ravnateljice Urška 

Presečnik, pomočnica ravnateljice za VVE Medo Barbara Knap in svetovalna delavka Jasenka Zupančič. 

 

Z vodenjem seje je pričel Anton Meden, predsednik Sveta staršev v šolskem letu 2022-23. Pozdravil je 

prisotne in jim čestital za zaupanje staršev oddelkov, ki so jih izvolili za predstavnike. 

 

Predstavil je predlog dnevnega reda, ki je bil naveden v vabilu na sejo: 

1. Poročilo predsednika o delu sveta staršev, Aktiva in Zveze v preteklem šolskem letu 

2. Volitve predsednika in podpredsednika za š. l. 2023-2024 

3. Imenovanje Delovne skupine za vrtec (predstavniki + vodja) 

4. Pregled in mnenje o poročilih o delu šole in vrtca za leto 2022-2023 

5. Pregled osnutka Letnega delovnega načrta šole in vrtca za š. l. 2023-2024 

6. Pravila šolskega reda 

7. Pobude z roditeljskih sestankov – poročanje predstavnikov razredov 

8. Razno 

Nato je predlagal razširitev dnevnega reda z dvema točkama: 

2.a Imenovanje predstavnikov Sveta staršev OŠJKB v Aktiv svetov staršev domžalsko kamniške regije 

2. b Imenovanje nadomestnega predstavnika staršev podružnic v Svet OŠJKB 

Razširjeni dnevni red je bil soglasno potrjen. 

Ad 1. Poročilo predsednika o delu sveta staršev, Aktiva in Zveze v preteklem šolskem letu  



Anton Meden je podal kratko poročilo o delu v preteklem šolskem letu. Na šoli v regiji, ki jo pokriva 

domžalsko kamniški aktiv ni bilo posebej izstopajočih dogodkov na ravni države oziroma Zveze aktivov 

svetov staršev Slovenije (ZASSS) pa je bilo najpomembnejše dvodnevno posvetovanje in zasedanje 

skupščine Evropske starševske zveze (EPA) v Ljubljani, ki ga je soorganizirala ZASSS. Na posvetu je s 

predavanjem in na okrogli mizi aktivno sodelovala tudi predstavnica naše šole gospa Jasenka Zupančič 

in predstavila dobri praksi analize in uporabe rezultatov NPZ na pedagoškem in razvijanje Vzgojnega 

načrta šole na vzgojnem področju. Dogodek je bil sicer mednaroden, so pa bili na oba primera pozorni 

tudi slovenski udeleženci, ki so zgleda ponesli v svoja domača okolja.     

Vodenje seje je pri drugi točki prevzela ravnateljica.  

 

Ad 2. Volitve predsednika in podpredsednika za š. l. 2023-2024 

Ravnateljica je prisotne predstavnike staršev pozvala k predlaganju kandidatov za predsednika in 

podpredsednika sveta staršev. Za predsednika sveta staršev je bil predlagan Anton Meden, za 

podpredsednika pa Miha Cerar. Oba sta kandidaturo sprejela. Drugih predlogov ni bilo. 

Prisotni predstavniki staršev so soglasno potrdili predlog ravnateljice, da bodo volitve izvedli javno. 

S po enim vzdržanim glasom in z vsemi ostalimi ZA je bil sprejet sklep: Predsednik sveta staršev je  

Anton Meden, podpredsednik je Miha Cerar. 

 

Z vodenjem seje je nadaljeval predsednik Anton Meden.  

 

Ad 2.a Imenovanje predstavnikov Sveta staršev OŠJKB v Aktiv svetov staršev domžalsko kamniške 

regije 

Anton Meden je povedal, da je priporočljivo, da je predsednik sveta staršev tudi član Aktiva, saj tako 

lažje kvalitetno sodeluje v Aktivu, ker je seznanjen z vsemi zadevami. Zato se je prostovoljno javil in 

pozval predstavnike, da kandidirajo za drugo mesto oziroma koga predlagajo. Predlagan je bil Miha 

Cerar, kije kandidaturo sprejel. 

Soglasno je bil sprejet sklep: Predstavnika sveta staršev OŠ JKB v ASSOŠDKR sta Anton Meden in Miha 

Cerar. 

 

Ad 2.b Imenovanje nadomestnega predstavnika staršev podružnic v Svet OŠJKB 

Anton Meden je povedal, da dosedanji predstavnik staršev podružnic v svetu šole Aljuš Pertinač ne 

more biti več predstavnik staršev podružnic, ker nima več otroka na podružnici. Predlagal je, da Svet 

staršev imenuje drugega predstavnika staršev podružnic in je pozval prisotne predstavnike staršev k 

predlaganju kandidatov. Predlagan ej bil en kandidat, Danijel Tomić, ki je kandidaturo sprejel.  

Soglasno je bil sprejet sklep: Predstavnik staršev podružnic v Svetu OŠJKB je Danijel Tomić. 

 

Ad 3. Imenovanje Delovne skupine za vrtec (predstavniki + vodja) 

Predsedujoči je predlagal, da Svet staršev za lažje in hitrejše delo ponovno imenuje delovno skupino 

za vrtec, ki jo sestavljajo vsi predstavniki staršev oddelkov vrtca. Za vodjo delovne skupine s eje javila 

ga. Maja Kovačič.  

Soglasno je bil sprejet sklep: Svet staršev imenuje delovno skupino za vrtec, ki jo sestavljajo vsi 

predstavniki staršev oddelkov vrtca, vodja delovne skupine je Maja Kovačič.  

 

Po tej točki so člani delovne skupine in vodja vrtca opravili razpravo o gradivu za točki 4 in 5 v učilnici 

N6, za glasovanje o sklepih pri točkah 4 in 5 ter nadaljevanje seje pa so se vrnili k ostalim na zgornji 

hodnik.  

  



Ad 4. Pregled in mnenje o poročilih o delu šole in vrtca za leto 2022-2023 

Ravnateljica je predstavila poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/23:  

-učni uspeh: 99,29 %,  

-realizacija pouka: 97,47 %,  

-vpis novincev na Brdo: 31, v Krašnjo: 13, v Blagovico: 21 učencev,  

-DSP (dodatna strokovna pomoč) je bila nudena v obsegu 245 ur in sicer 85 otrokom, 

-prehrana: zajtrkov: 113, malico: 694, kosila: 548, popoldanska malica: 21,  

-izvaja se shema šolskega sadja in zelenjave,  

-predstavila je uspehe učencev na šolski, regionalni, državni in mednarodni ravni,  

-stanje na računu šolskega sklada 1.9.2022 je bilo 9.921,31€, pridobili 10.778,29€, porabili 10.675,71€, 

stanje ob zaključku šolskega leta 31. 8. 2023 pa 10.023,89€,  

-predstavila je tudi pomembnejše investicije v preteklem šolskem letu. 

Razprava je bila opravljena skupaj z razpravo o gradivu pri naslednji točki dnevnega reda in je povzeta 

pri točki 5. 

Ga. Barbara Knap je predstavila poročilo o delu vrtca za leto 2022-2023. Prisotni so gradivo prijeli 

pred sejo po e-pošti. Predstavili so se cilji, ki so bili realizirani, sodelovanje s starši, delo svetovalne 

službe, obravnavanje otrok s posebnimi potrebami, prehrana in dietne in zdravstvene posebnosti, 

delovanje sklada vrtca.  

Soglasno je bil sprejet sklep: Svet staršev daje pozitivno mnenje k realizaciji Letnega delovnega načrta 

šole in vrtca za leto 2022/23.  

 

Ad 5. Pregled osnutka Letnega delovnega načrta šole in vrtca za š. l. 2023-2024  

Gradivo je predstavila ravnateljica: 

-predvidena je izvedba vseh načrtovanih projektov, taborov, ekskurzij, šol v naravi,  

-skupno število učencev je 680 (Brdo: 535, Krašnja: 60, Blagovica: 85),  

-dodatna strokovna pomoč bo nudena 64 učencem v obsegu 204 ur,  

-o dnevih dejavnostih bodo navodila dostopna na spletni strani šole v zavihku koledar, 

-predstavljen je bil nadstandardni program, tekmovanja iz znanja, športna tekmovanja, ter vsi ostali 

projekti, sodelovanje s starši.  

V razpravi pri točkah 4 in 5 je bila pohvaljena informativna in pregledna spletna stran šole, izraženo 

priznanje in čestitka za osvojena priznanja učencev in izraženo zadovoljstvo z investicijami v šolskem 

prostoru, ki dvigajo kakovost šolskega okolja in delovanja. Prisotni so tudi za zadovoljstvom ugotovili 

in se zahvalili, da je pobuda o učbenikih za na klop naletela na pozitiven odziv Upravnega odbora 

Šolskega sklada in vodstva šole in se je šola že v precejšnji meri opremila z učbeniki za na klop, kar je 

doseglo želeni učinek in se je teža šolskih torb zmanjšala. Z opremljanjem šole z učbeniki za na klop je 

vsekakor treba nadaljevati. 

Ga. Barbara Knap je predstavila letni načrt VVE Medo za leto 2023-2024, ki so ga prisotni prejeli pred 

sejo po e-pošti. Predstavila se je organizacija dela, rdeča nit šolskega leta, ki ostaja enaka kot v lanskem 

šolskem letu Prijatelji narave. Dejavnosti bodo vezane na bližnjo okolico (gozd, poljske poti, bajerji …)  

občutenje narave z vsemi čutili. Tabor bo potekal v začetku junija v Gozdu Martuljek. Vsem otrokom 

bo v vrtcu ponovno omogočen gledališki abonma, izvajalec Mini teater. V letošnjem šolskem letu bo 

organiziran božično – novoletni bazar. Babice in dedki bodo med nas vabljeni v spomladanskem 

obdobju. Predstavljena so bila sredstva sklada in način zbiranja. 

Soglasno je bil sprejet sklep: Svet staršev daje pozitivno mnenje k osnutku Letnega delovnega načrta 

za šolo in vrtec za šolsko leto 2023/24. 

 

 



Ad 6. Pravila šolskega reda 
Uvod je podala svetovalna delavka Jasenka Zupančič. Povedala je, da so v delovni skupini učiteljev 

intenzivno delali na posodobitvi  Vzgojnega načrta šole, ki je bila načrtovana že pred leti, pa je zaradi 

pandemije korona virusa začasno zastala. Oblikovali so enega od dveh ključnih dokumentov, Pravila 

šolskega reda. Osnutek Pravil je bil poslan v gradivu in v načrtu je, da ga po razpravi in mnenju Sveta 

staršev obravnava in sprejme Svet šole. Na tej podlagi pa bi potem na podlagi predloga, ki ga je 

oblikovala delovna skupine učiteljev, skupaj z učenci in starši izdelali še posodobljen Vzgojni načrt šole. 

V razpravi je bil podan predlog, da se pri 9. točki doda alineja, ki enoznačno prepoveduje prinašanje 

hladnega orožja (nožev) v šolo ter alineja, ki prepoveduje uporabo telefonov med poukom. Mnenja o 

prvi alineji so bila sicer deljena, ker so nekateri razpravljavci menili, da je to že vsebovano v drugih 

prepovedih, a je na koncu prevladalo mnenje, da dodatno opozorilo, da hladno orožje ne sodi v šolo, 

ne bo škodovalo. Podobno je glede rabe mobilnih naprav še v veljavi poseben pravilnik, kjer že piše, da 

je uporaba tovrstnih naprav med poukom prepovedana, ne škoduje pa, če je taka prepoved napisana 

v dveh pravilnikih. 

Predsedujoči je pozval prisotne predstavnike staršev šole, naj se javijo ali koga predlagajo v delovno 

skupino staršev, ki bo sodelovala pri oblikovanju Vzgojnega načrta šole. Javilo se je šest predstavnikov 

staršev šole (imena so navedena v sklepu), predsedujoči je predlagal, da po e-pošti povabi k 

sodelovanju še tiste predstavnike staršev šole, ki se seje niso mogli udeležiti. 

Po razpravi sta bila sprejeta dva sklepa:  

- Svet staršev daje pozitivno mnenje k osnutku Pravil šolskega reda z zgoraj navedenima dopolnitvama. 

- V delovno skupino za posodobitev Vzgojnega načrta šole so imenovani Lidija Wein, 2b, Tina Hajdinjak, 

3.a, Miha Cerar, 5.a, Petra Urankar Mlakar, 5.c, Alenka Kropivšek, 8.b, Anton Meden, 8.c. Vodja delovne 

skupine je Anton Meden, ki po e- pošti povabi k sodelovanju še tiste predstavnike staršev šole, ki se 

seje niso mogli udeležiti.  

 

Ad 7. Pobude z roditeljskih sestankov – poročanje predstavnikov razredov  

 

Pobude predstavnikov staršev šole 

 

Več pobud se je nanašalo na medvrstniško nasilje, ki za otroke, ki ga trpijo nikakor ni sprejemljivo in 

pri starših je včasih vtis, da je šola pri omejevanju tega nemočna.  

Predstavnice šole so poudarile, da se zelo trudijo obvladovati to problematiko po vseh strokovnih 

usmeritvah in v okviru možnosti, ki ji imajo, sodelovanje staršev je pri tem ključno. 

V tej razpravi je bila podana informacija, da bo šola letos začela z izvajanjem  programa  NEON – 

“Varni brez vrstniškega nasilja”.  Gre za delavnice, ki jih izpeljejo za to usposobljene  strokovne 

delavke. Letos se bo začelo z izvajanjem programa v 3. razredu. Glavno sporočilo je, da nasilje ni 

dopusten način ravnanja v medosebnih odnosih, cilj pa je krepitev varovalnih dejavnikov pri otrocih, 

da bi se znali in zmogli zaščititi pred vrstniškim nasiljem tako v fizičnem kot v spletnem okolju, da 

vrstniškega nasilja ne bi povzročali in da bi se ustrezno odzvali kot priče. V projektu je predvideno 

tudi informiranje staršev, ki imajo zelo pomembno vlogo pri preventivi nasilja. 

Dolge in živahne razprave so bili deležni šolski prevozi in na splošno šolske poti. Podanih je bilo veliko 

pritožb staršev, da avtobusi zamujajo, ne vozijo po urniku, nimajo predvidenega števila sedežev, da 

učenci med vožnjo stojijo, ker je sedežev premalo... Nekateri so opozorili tudi na to, da imajo 

nekateri učenci zelo malo časa, da pojedo kosilo in še ujamejo avtobus. 

Vso to problematiko šola rešuje sproti s prevoznikom, ki pa je edini, ki se je sploh prijavil na razpis 

občine. Kolikor je mogoče so prilagodili šolske urnike in urnike prevozov. Ponovno pa je bilo 



poudarjeno, da je za uspešno reševanje težav nujno, da starši vsako tako težavo ali problem sporočijo 

šoli nemudoma. Edino s takojšnjimi informacijami šola lahko nemudoma ukrepa in prepreči, da bi se 

težave ponavljale. Predstavnice šole bodo na sestanek povabile prevoznika in skupaj poiskale rešitve. 

Po lanski pobudi in dopisu šole in Sveta staršev upravljalcu regionalne ceste in Občini Lukovica, se je 

začela sanacija nekaterih kritičnih točk na odseku Lukovica-Trojane, so pa nekateri starši opozorili, da 

opravljena dela niso zadostna, da bi bila zagotovljena varnost šolarjev in je treba vztrajati, da se 

nevarne točke dokončno uredijo. 

Izpostavljeno je bilo škropljenje sadovnjaka, medtem, ko so učenci zunaj na igrišču.  Šola ob takih 

dogodkih nemudoma pokliče vodjo in se trudi, da bi delavci v sadovnjaku spoštovali dogovore, da 

tovrstnih opravil ne izvajajo takrat, ko poteka pouk. 

Ponovno je bilo postavljeno vprašanje, zakaj podružnica v Krašnji dobiva hrano iz vrtca. Odgovor šole 

je bil, da je hrana iz vrtca količinsko in kakovostno povsem ustrezna za učence osnovne šole ter da se 

kadrovske težave v kuhinji vrtca Medo urejajo.  

Podan je bil predlog, da bi se učenci s poklicnim usmerjenjem začeli bolj intenzivno srečevati že v 8. 

razredu. Odgovor je bil, da začetki poklicnega usmerjanja so že v osmem razredu, nato se skladno s 

časovnico usmerjanje nadaljuje v devetem razredu. 

Izpostavljen je bi problem specifičnih motenj, ki učence ovirajo pri učenju (na primer disleksija, motnje 

pozornosti…). Učencev s tovrstnimi težavami je vse več. Ko so težave diagnosticirane so ponekod 

težave s prilagoditvami, ki bi takim učencem olajšale šolsko delo. Izpostavljeno je bilo, da se nekateri 

starši ob svojih otrocih veliko naučijo o tovrstnih motnjah in soočanju z njimi in bi se lahko po načelu 

»starši staršem« samoorganizirali in si delili izkušnje.  

Razprava je tekla o udeležbi na športnih dnevih. S strani šole je bilo poudarjeno, da so dnevi dejavnosti 

sestavni del pouka in je udeležba obvezna. 

Po elektronski pošti je prišla še pobuda glede osvežitve hodnikov s novimi izdelki učencev: Nanaša se 

na slike in risbe, ki visijo na hodnikih. Predlaga se, da risbe in slike redno menjavajo dvakrat letno, ob 

polletju, saj je taka razstava izdelkov učencev velika pohvala in vzpodbuda za učence na likovnem 

področju, prav tako pa si učenci in tudi starši radi vedno ogledajo izdelke. 

Predstavnice šole bodo o tem spregovorile z zaposlenimi po aktivih. 

Pobude predstavnikov staršev vrtca 

Mazanje otrok s sončnimi kremami – v vrtcu se otrok ne maže s sončnimi kremami, prav tako ne šprica 

s prepelenti proti klopom.   

Starši so izpostavili preveč oblečene otroke v toplih mesecih, da se otrok ne slači pravi čas. To se dogaja 

predvsem, ko so skupine združene. Povedano je bilo, da so bile strokovne delavke na to opozorjene. 

Trudimo se, da se otroke opozarja da so primerno oblečeni, vendar nekateri otroci se ne želijo sleči, 

spet drugi nimajo primerne obleke (niso oblečeni večplastno).  

Odjavljanje otrok je z letošnjim šolskim letom do 7.00 ure, zaradi priprave primerne količine obrokov 

kot priprave diet, prav tako pa tudi zaradi lažje organizacije dela ob večjih odsotnostih strokovnih 

delavk.  

Opozorjeno je bilo, da pri invalidskih parkirnih prostorih še manjka tabla. Občina je s tem seznanjena. 

S strani vrtca bo občina še enkrat na to opozorjena.  



Prenova igrišča na Prevojah – zamenjava umetne trave in postavitev senčil za igrišče za najmlajše. 

Pridobile se bodi ponudbe in nato poslala prošnja na Občino za sofinanciranje. Starši so predlagali 

kakšno delovno akcijo, da se uredi igrišče (očisti, pobrusi in pobarva igrala, mize, klopi …). Dogovor je 

bil, da vodja vrtca skupaj s hišnikom popiše dela in se nato na delovnem sestanku dogovorimo o 

možnosti izvedbe delovne akcije.  

Še enkrat je bila pohvaljena Medvedkova olimpijada in podan predlog, da se ponovno organizira na 

podoben način, zbiranje prostovoljnih prispevkov za sklad vrtca. Povedano je bilo, da v letošnjem 

šolskem letu nimamo načrtovane Medvedkove olimpijade v takšni obliki, bo pa realizirana v 

spomladanskem času.  

Tabor – s strani ene mamice je bilo povedano, da bi moral imeti vrtec nekoga, ki na taboru poskrbi za 

otroke s zdravstvenimi posebnostmi. V lanskem šolskem letu so imeli težave z obiskom tabora zaradi 

zdravstvene posebnosti, saj je vzgojiteljica morala prevzeti odgovornost za dajanje zdravila. Povedano 

je bilo, da vrtec nima možnosti nekoga zaposliti ali zagotoviti dodatno osebo, to v normativih ni 

predvideno. Prav tako je tabor dodatna plačljiva dejavnost za kateri se starši odločajo sami. Vsako leto 

se trudimo in obnavljamo znanja iz nudenje prve pomoči in se izobražujemo kako postopati ob hujših 

alergijskih reakcijah.  

Termin božično – novoletnega bazarja bo sporočen naknadno (predviden je v tednu 20. – 24. 11. 2023). 

S strani staršev je bilo izpostavljeno, da je bilo letos nekaj nezadovoljstva na sestanku novincev, glede 

razporejanja otrok v enoto Krašnja. Povedano je bilo, da se vsako leto trudimo, da oblikujemo čim bolj 

čiste skupine in da sprejmemo čim več otrok. Letos je bilo nezadovoljstvo z letniki 2021, saj so bili skoraj 

vsi sprejeti v enoto Krašnja. Na Prevojah nam normativi niso dopuščali vključitev teh otrok. Res je, da 

je v občini kar nekaj na novo priseljenih družin, ki mogoče ne vedo, da imamo enoto v Krašnji in so bili 

zato presenečeni. V prihodnje bomo bolj pozorni in starše o tej možnosti tudi sproti obveščali.   

Dogovorili smo se, da se delovna skupina staršev za vrtec ponovno sestane v sredo, 25. 10. 2023. Vabilo 

bo poslano naknadno po elektronski pošti. 

  

 

Ad 8. Razno  

Vse informacije so bile podane že pri prejšnjih točkah, zato pri tej točki ni bilo razprave.  

 

Seja je bila končana ob 21:00 uri. 

 

Zapisal:       Predsednik Sveta staršev 

Anton Meden       OŠ Janka Kersnika Brdo 

        Anton Meden 

 

        Ravnateljica  

OŠ Janka Kersnika Brdo 

         dr. Anja Podlesnik Fetih  

           


